
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 7. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt den nye indfødsretsaftale har som konse-
kvens, at en gruppe ansøgere, der stod til optagelse på oktober-lovforslaget,
fordi de lever op til de almindelige retningslinjer i naturalisationscirkulæret fra
2013, og havde modtaget optagelsesbrev med forbehold, ikke kommer på lov-
forslaget, fordi deres ansøgninger skal behandles efter den nye aftale, og vil
ministeren i bekræftende fald oplyse, hvor mange ansøgere, der er tale om,
hvornår de har indgivet ansøgning, og hvordan deres sager nu vil blive be-
handlet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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